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Besvarelse af spørgsmål 507 alm. del stillet af udvalget den 6. maj 2021 

efter ønske Charlotte Broman Mølbæk (SF) 

 

Spørgsmål:  

Vil ministeren tage initiativ til at sikre nye muligheder for kompensation 

til leverandører til festivaler og større arrangementer, nu hvor festivalerne 

måtte aflyse, uden at have haft mulighed for at indgå de kontrakter, der 

skulle have kunnet kompensere leverandørerne?  

 

Svar: 

Med den politiske aftale af 15. marts 2021 om videreførelse af arrangør-

ordningen kunne arrangører fortsætte planlægningen af sommerens større 

arrangementer, herunder indgå aftaler med leverandører. Det blev også be-

kræftet på efterfølgende orienteringsmøder. Der blev ikke efterfølgende 

modtaget yderligere spørgsmål herom, hvorfor både Erhvervsministeriet 

og Kulturministeriet var og er af den overbevisning, at muligheden for at 

fortsætte planlægningen, herunder indgå kontrakter med leverandører, stod 

og står klar. 

 

I lyset af at flere arrangører ikke har indgået kontrakter med leverandører, 

vil jeg henvise til de igangværende forhandlinger i forlængelse af Ramme-

aftale om en sommer- og erhvervspakke samt udfasning af hjælpepakker af 

19. maj 2021, hvor jeg blandt andet har inviteret partierne til en drøftelse 

af problemstillingen og mulige løsninger.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Simon Kollerup 
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